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                                     Z á p i s n i c a                                                          

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Cinobani , ktoré sa                                         

           konalo dňa 28.4.2011   v zasadačke   KD v Cinobani 

 

Prítomní :   podľa prezenčnej listiny  

Počet poslancov : 9 

Prítomní poslanci : 9 

Neprítomní         :  1 

Ospravedlnení :     1 

Neospravedlnení: 0 

 

Hlavná kontrolórka : Bračoková Viera 

Starosta obce : Melicher Jozef 

Pracovníci obce :  Balkovská Mária 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril p. starosta . Privítal prítomných . 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky pre zasadnutie OZ 

Za overovateľov zápisnice p.starosta určil :     p. Korima Pavla 

                                                                          p. Káku Milana 

Za zapisovateľku  určil p.Balkovskú Máriu  .Zapisovateľka skonštatovala , že je prítomných 8  

poslancov a tým je OZ uznášania schopné. 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

- p.starosta prečítala návrh programu , ktorým sa bude riadiť zasadnutie OZ  s úpravou – 

doplnenie bodu programu Dohoda o splatení dlhu : SVB Cinobaňa 293/1-4 v.z.p.Antalom 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky pre zasadnutie OZ 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

4. Schválenie návrhovej komisie 

5. Kontrola plnenia uznesenia  OZ č.3/2011 zo dňa 30.3.2011 a 

                                   uznesenia  OZ č.4/2011 zo dňa 18.4.2011  

6. Správa o  výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce 

7. Správy, návrhy a informácie zo zasadnutí komisií pri OZ 

8. Dohoda o splatení dlhu : SVB Cinobaňa 293/1-4 v.z.p.Antalom 

9.   Rôzne –  informácie ,žiadosti  , podnety , pripomienky a iné  
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10. Diskusia 

11. Schválenie uznesenia 

12.Záver zasadnutia OZ 

 

  - p .starosta  dal hlasovať za uvedený program zasadnutia 

  

   Za : 8                                   Proti :     0                                   Zdržal sa : 0 

 

4. Schválenie návrhovej komisie 

     Predseda : p.Nociar Ivan 

     Člen :        p.Kiapeš Dušan 

     Člen :        p. Antal Ján 

Za :  8                                    Proti : 0                                      Zdržal sa : 0                                                                                          

 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ č.3/2011 z 30.3.2011 

1/   uznesenie č.3/2011 zo dňa 30.3.2011 v bode V.ukladá : 

 

bod 1) Vypracovať Dodatok  č.1 k VZN č.19/2009 o rozhodovaní o výške príspevku 

a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Cinobaňa s účinnosťou od 1.júna 2011                            

– splnený 

bod 2) Vypracovať podrobné vyúčtovanie tepla a teplej úžitkovej vody za rok 2010 pre 

odberateľov 

- čiastočne splnený 

p.Antal – myslím si , že p.Švikruha nepredložil rozpis ako mal – len opísal faktúru , nepredložil 

cenu , ako sa k tomu dostal , vyúčtovanie mal predložiť do 31.3.2011 , ale prílohu vypracoval zle 

p.starosta – doporučil , aby sa vzájomne dohodli s p.Antalom , aby bola prítomná aj 

p.kontrolórka nech sa to už vyrieši 

bod 3 ) Ponúknuť pánovi Falťanovi Jánovi , bytom 985 22   Cinobaňa 294 náhradné priestory za 

účelom skúšania rockovej kapely  - splnený 

 

2/    uznesenie č.4/2011 zo dňa 18.4.2011 v bode II.ukladá : 

 

bod 1) Zakúpiť 4 ks kontajnerov na papier – v plnení 
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6. Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce 

- p.Bračoková – predložila obecnému zastupiteľstvu  Protokol – správa o výsledku kontroly 

  viď príloha zápisnice 

  Za : 8                                                 Proti : 0                                  Zdržal sa :  0 

7. Správy , návrhy a informácie zo zasadnutí komisií pri OZ 

- p.Garaj  Michal  – predseda komisie finančnej a správy majetku – komisia nezasadala 

- p. Kiapeš  Dušan – predseda komisie stavebnej a životného prostredia – komisia nezasadala 

-  p. Zoka Ivan – predseda komisie kultúry,telovýchovy,športu,sociálnej a verejného poriadku 

- komisia sa zaoberala nasledovnými bodmi : 

Prejednanie priestupku: 

Členovia komisie prejednali priestupok v priestupkovej veci, ktorej sa mal dopustiť občan 

Cinobane podľa zákona NR SR č. 219/1996 Z.z. §2, ods.2 – používanie alkoholických nápojov 

a iných návykových látok osobou maloletou do 15 rokov alebo mladistvou do 18 rokov, dňa 

12.3.2011 na Mariánskom námestí v Žiline. Nakoľko je tento občan neplnoletý na zasadnutie 

komisie bola pozvaná matka obvineného, ktorá bola oboznámená so zápisom Mestskej polície 

Žilina. Komisia riešila priestupok dohovorom, nakoľko sa jednalo o prvý priestupok tejto osoby.    

Prejednanie žiadostí : 

Členovia komisie prejednali žiadosť Jána Falťana z Cinobane o poskytnutie priestorov KD 

v Cinobani (bývalý Klub dôchodcov) za účelom skúšania rokovej kapely.  

Členovia komisie odporúčajú poslancom obecného zastupiteľstva žiadosť schváliť a stanoviť 

úhradu za používanie priestorov.  

- obecné zastupiteľstvo navrhuje platiť za spotrebovanú elektrickú energiu 

 

 Za :  8                                                 Zdržal sa: 0                               Proti :0 

 

Členovia komisie prejednali žiadosť Anny Mondekovej z Turičiek o poskytnutie priestorov KD 

v Turičkách za účelom športového vyžitia mládeže Turičiek. V priestoroch si chcú umiestniť 

posilňovacie náradie a stôl na stolný tenis. 

Členovia komisie odporúčajú poslancom obecného zastupiteľstva žiadosť schváliť. 

 

  Za : 8                                                 Zdržal sa : 0                              Proti :  0 
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- Členovia komisie sa zaoberali prípravou športových a kultúrnych podujatí plánovaných na 

mesiac máj. Členovia komisie budú zabezpečovať športové súťaže pre deti v rámci Športového 

dňa (7.5.2011) a aktívne pomôžu aj pri organizovaní volejbalového turnaja. Komisia žiada 

poslancov OZ o konečné určenie miesta realizácie športového podujatia (areál ZŠ alebo 

multifunkčné ihrisko na sídlisku). 

Členovia komisie budú spolupracovať s kultúrnou pracovníčkou pri príprave a realizácii 

kultúrneho podujatia Stretnutie heligónkarov v Cinobani (14.5.2011), hlavne príprava priestorov, 

dohľad nad dodržiavaním poriadku počas kult. podujatia v priestoroch KD aj v jeho okolí, pomoc 

pri starostlivosti o účinkujúcich atď.  viď zápis z komisie  

OZ ukladá  organizačne a technicky zabezpečiť  Stavanie mája , Športový deň , Vatru , Stretnutie 

heligonkárov 

     Termín : mesiac máj                                                      Zodpovední : 

                                                                                            Komisia                                      

                                                                                            kultúry,telovýchovy,športu, 

                                                                                            sociálna a verejného poriadku  

                                                                                            Komisia ZPOZ –u 

                                                                                            p.Očovanová – kultúrna pracovníčka 

 

- p.Hadbavná Zuzana – predsedníčka komisie ZPOZ –u 

- komisia prehodnotila  2 body programu : 

1.Príprava Športového dňa  ktorý sa bude konať dňa 7.5.2011 

2. Návrh na zmenu finančného ohodnotenia členov ZPOZ –u pre finančnú komisiu 

viď zápisnicu 

- p.Korim Pavel – predseda komisie redakčnej rady – v komisii boli  členom rozdelené 

jednotlivé úlohy  

- chceli by sme požiadať sl.Dubravcovú – aby pripravila článok do Cinobanského občasníka 

ohľadom Revitalizácie centrálnej zóny 

 

8. Dohoda o splatení dlhu : SVB Cinobaňa 293/1-4 – v.z. p.Antalom 

- p.starosta – prečítal Dohodu o splatení dlhu 

Obec Cinobaňa vystavila faktúru pre SVB č.293/1-4 č.210101 so splatnosťou 27.9.2010 na sumu 

14.923,85 do dnešného dňa odberateľ túto faktúru neuhradil z dôvodu nedostatku finančných 

prostriedkov, z tohto dôvodu  vyslovilo súhlas OZ dňa 28.4.2011, že faktúra bude uhradená len do 

výšky 1.492,38 EUR  a odberateľ sa zaviaže dodávateľovi zaplatiť uvedenú sumu v 23 mesačných 
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splátkach po 62,18 EUR , ak sa omešká čo i len jednou mesačnou splátkou , dodávateľ bude žiadať 

zaplatenie celého dlhu naraz  

- p.Balkovský – ja si myslím , že je to veľký ústupok 

- p.Kiapeš  - ja si myslím to isté 

- p.starosta – právnici odporúčajú nejsť do súdneho sporu , poslanci tiež 

- p.starosta dal hlasovať , kto je za tento návrh 10 %  vo výške 1.492,38 EUR 

 

Za :7                                           Zdržal sa : p.Antal J.                   Proti :0 

9.Rôzne – informácie , žiadosti , podnety, pripomienky a iné 

- p. starosta – privítal  p.Macaša  a požiadal ho o vysvetlenie k projektu „ Revitalizácia centrálnej 

zóny obce Cinobaňa“. 

p.Macaš – v skratke to zhrniem  

- bolo prezentované aby sa kanalizácia vybudovala , čo bolo aj odklepnuté , čo je garantované 

rozpočtovým nákladom. V žiadosti boli náklady na stred obce aké boli ,  projekt bol konzultovaný aj 

s p.bývalou starostkou , v rámci tejto veľkej  žiadosti sa tieto náklady vedia skryť , ale sa 

neuvažovalo ani z našej strany , že ten kanál bude 

- v rámci podania tejto veľkej žiadosti , môže byť  vybudovaný aj tento kanál – rozpočtový náklad 

300.000,- EUR – 150 tis EUR by musela obec zaplatiť  

- p.starosta – na kontrolnom dni som sa dozvedel , že sa hore ide robiť cesta aj chodníky , tam kde 

nám treba robiť kanalizáciu 

- p.Balkovský – stále bola reč o tom , že by sa od zastávky po Kupcovcov potiahla kanalizácia , 

aby sa mohol robiť stred obce, kvôli tomu sa nerobili ani chodníky , ktoré mohli biť už 

vybudované. Vždy , keď som sa pýtal na OZ stále bolo všetko v poriadku ohľadne  stredu obce , 

nikdy nebola reč o ceste  a chodníkoch ku cintorínu 

- p.Macaš – tu u Vás boli projekty , prečo ste si to od vtedy nepozreli 

- p.Zoka Ivan – rozbila sa už terasa pri KD , park a čo bude ďalej 

- sl.Dubravcová – na OZ  , ešte so starými poslancami , sú tu momentálne  štyria , tak určite 

dosvedčia. Prezentovali sa tu dve firmy, na základe toho že ste nám povedali  , že kanalizáciu – 

tú vetvu od pána Borovičku po p. Kupca skryjete do nákladov stredu obce , bola vybratá vaša 

firma. 

Vtedy na zastupiteľstve chcela p.Gabľasová a Hadbavná , aby sa teda spísala tichá dohoda , Vy 

ste p.Macaš povedali , že to nesmie nikde figurovať v žiadnom zápise, že máme Vaše slovo. 

Takže ja viem , že celý rozpočet je nadcenený a je tá vetva  v tom skrytá , ako bolo povedané. 
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Zrazu sa dozvieme , že to tam nieje .Však nech sa vyjadria aj starí poslanci , že ako to bolo vtedy 

prezentované 

- p.Kiapeš – no bol som tu minulé obdobie , ako poslanec a bolo to prezentované presne tak , ako  

      to sl .Dubravcová  povedala .Ja som bol celý čas v tom , že tá  kanalizácia tam je a keď sme sa  

      informovali o tomto projekte , každé zastupiteľstvo aj s.p.Balkovským , pani starostka vždy  

      povedala , že je to tak.       

- p.Kiapeš – ja som sa zúčastnil obhliadky s projektantami , ale toto sa nikdy nespomínalo 

- p.Hadbavná – to môžem potvrdiť , že sa p.Balkovský vždy pýtal za projekty , vždy bolo zo 

strany p.starostky všetko v poriadku  

- p.starosta sa poďakoval za účasť p.Macašovi 

- p.starosta podal informáciu o oznámení p.Gabľasovej Oľgy o vzdanie sa mandátu v komisii 

kultúry , sociálnej, telovýchovy a športu a verejného poriadku zo zdravotných dôvodov 

- ďalej bola predložená žiadosť KVOZ ROMA Cinobaňa  na prenájom priestorov javiska KD 

v Cinobani na deň 18.5.2011 od 16,00 hod  do 19,oo hod za účelom koncertu súboru ROMA pre 

širokú verejnosť , nakoľko táto žiadosť bola doručená dňa 27.4.2011 neriešila ju komisia  

- p.Korim Pavol – stále sú upozorňovaní na správne predkladanie dokladov  , nenaučia sa na 

poriadok ako iní žiadatelia 

 

Za : 7                                              Zdržal sa :  0                                              Proti : 1 

                                                                                                                              p.Korim 

-  žiadosť ZŠ s MŠ Cinobaňa o vykonanie kontroly v školskom stravovacom zariadení  ,  OZ 

ukladá kontrolórke obce vykonať kontrolu v školskom stravovacom zariadení. Termín : do  

nasledujúceho OZ 

- žiadosť ZŠ s MŠ Cinobaňa o spoluúčasť na financovaní v projekte „ Nebojme sa 

prekročiť svoje hranice“ ako súčasť  Operačného programu  Vzdelávanie  : Premena 

tradičnej školy na školu modernú .Suma získaná na základe žiadosti bude cca 250.000,- 

EUR , spoluúčasť 5 % cca 12.500,- EUR  - OZ berie túto žiadosť na vedomie 

- informácia  -list od OHL  Pozemné stavby Bratislava , bude potrebné dohodnúť revíziu kotlov 

v kotolni v ZŠ s MŠ  a dať vypracovať odborný posudok – viď príloha 

- p.starosta - je potrebné zakúpenie 2 ks plastových kontajnerov 1100 l , do cintorína v Cinobani , 

pri vývoze by ich správca cintorína presunul dole 

     Termín : ihneď                                                             Zodpovedná : 

                                                                                          sl.Dubravcová Ingrida 

                                                                                          pracovníčka OcÚ 
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  10. Diskusia                                                                     

- ČOV pokazené čerpadlo – treba zakúpiť nové 

- ČOV ide v skúšobnom režime , je potrebné čo najskôr skolaudovať ČOV 

- Informácia o súťaži vo varení halušiek v Poltári 

- p.Zoka Ivan -  v ulici pri Imreovcoch su tam posadené stromy , prekážajú autu pri vývoze 

komunálneho odpadu  

- p.Kiapeš – je potrebné opraviť VO v Turičkách 

- informácia káblová televízia – je otázne či si to niekto odkúpi , alebo vezme do prenájmu  

- p.Korim Pavol – pýtam sa či má obecné zastupiteľstvo schvaľovať  čas vývozu komunálneho 

odpadu 

   p.starosta  predložil na schválenie vývoz komunálneho odpadu  2 krát za mesiac do septembra  

   2011 

     Za : 8                                                     Zdržal sa : 0                                      Proti  : 0 

                                  

  

11/ Schválenie uznesenia   č.5/2011 

 

      Za : 8                                                  Zdržal sa :  0                                      Proti :     0    

 

12/ Záver 

  Na záver sa p. starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí OZ     

  

 

 

Zapísala : Balkovská Mária                          Overovatelia : Korim Pavol ....................................... 

                                                                                              Káka Milan........................................  

 

 

 

 

 

 

                                                                                   Melicher Jozef                                                                                         

                                                                                    starosta obce 
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